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ACTIECOMITE KROMHOUT KASPERSPAD           

Aan:  
College van Burgemeester en wethouders, leden gemeenteraad en commissieleden 
 
 
Datum:   28 mei 2023 
Onderwerp:  plan van aanpak Kromhout-Kasperspad 
Bijlage:  
 
 

 
Geacht college en leden van de gemeenteraad en commissieleden, 
 

Het AD meldde 28 apil 2021 (ruim 2 jaar geleden) het volgende: 
 
‘Kromhout moet van een mager zesje naar een dikke voldoende 
Voor het einde van 2023 moeten bewoners van het Kromhoutgebied zich een stuk veiliger voelen 
in hun eigen wijk. Op dit moment geven de Dordtenaren die daar wonen hun buurtje een mager 
zesje als cijfer, dat moet naar een 7,3 zoals in de rest van de stad’.  

 
In de vergadering van de Gemeenteraad van 16 mei 2023 is de raadsinformatiebrief over ‘Een terug- en 

vooruitblik op het Kromhout-Kasperspad’ ter kennisname behandeld. Het College van Burgemeester en 

Wethouders meldt: ‘We zijn trots op de stijging van het rapportcijfer 'prettig wonen in de buurt'. Waar 

buurtbewoners in 2020 nog gemiddeld een 6,0 gaven voor ‘het prettig wonen in de buurt’, is dit cijfer in 

2022 gestegen naar een 6,8 (OCD, 2022)’. 

Prettig wonen is niet de doelstelling, want die gaat over het veiligheidsgevoel in de buurt. Het 

onderzoeksrapport van het OCD over de situatie najaar 2022 geeft aan hoe het veiligheidsgevoel zich 

ontwikkelt. 

‘Als je het de buurtbewoners vraagt, dan geven er zes op de tien (62%) aan dat de veiligheid in de buurt 

het afgelopen jaar gelijk is gebleven. Daarnaast ervaart 16% een verbetering van de veiligheid én ook 

16% een verslechtering. Dit komt overeen met hoe buurtbewoners hier in 2021 over dachten.’  

Naast het veiligheidsgevoel geeft het onderzoeksrapport van het OCD ook cijfers met feiten over de 

veiligheid in de buurt met de meldingen van overlast en criminaliteit. Die cijfers liegen er niet om en ze 

zijn en blijven voor de buurt Kromhout-Kasperspad over de hele linie minimaal 3x hoger dan voor 

Dordrecht als geheel. 

De scores voor veiligheid in het gebied Kromhout-Kasperspad zijn nog mijlenver verwijderd van de 

doelstelling: ‘Het terugbrengen van het veilgheidgevoel naar het niveau van de rest van de binnenstad 

vòòr eind 2023 (inspanningsverplichting)’.  

De dikke voldoende, die het AD twee jaar geleden kopte, is nog lang niet in beeld en dat de 

doelstelling  eind 2023 gehaald zal worden is erg onwaarschijnlijk. 

 



 
 

pagina 2 van 2 

 

 

ACTIECOMITE KROMHOUT KASPERSPAD           

 

 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Afzender: 

Actiecomité Kromhout Kasperspad 


